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Dagsorden – skolebestyrelsesmøde 26.08.24 kl. 17.00- 20.00 

Der serveres aftensmad kl. 17.00.  

Afbud: 

 Emne 

 

Punkt 

type1 

Tid og 

ansvarli

g 

Form og 

indhold 

Referat 

1. Velkomst og 

godkendelse af 

dagsorden 

 

 17.20 – 

17.25 

Jesper 

Schrøder 

  

 

2. Nyt fra: 

- 

formand/næstformand 

- ledelsen 

O 17.25 – 

17.55 

 Ledelsen informerede, om aktiviteter og hændelser fra skolens hverdag siden sidste 

møde.  

 
1 O: orientering; D: drøftelse; B: beslutning 
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- medarbejdere 

- elevråd 

Formandskabet deltager på kommende samrådsmøde 

Medarbejdere og elevrådet orienterede om aktiviteter og højdepunkter fra skolens 

hverdag. 

3. Gennemgang af 

årshjulet 
D/B 17.55- 18.15 

Jesper 

Schrøder 

Se bilag 1  

Årshjulet blev gennemgået måned for måned og rettet til. 

 

4. Forældremøder B 18.15-18.25 

Jesper 

Schrøder 

Hvilke punkter 

skal 

bestyrelsesmedle

mmerne tage med 

til 

forældremøderne? 

Forældrerepræsentant slidet er sendt ud til bestyrelsesmedlemmerne. 

5. Økonomi O 18.25 – 

18.45  

Kim Toft 

Løbende 

opfølgning 

Kim fortalte kort om skolebestyrelsens rolle i skolens økonomi. 

Kommunen ejer skolen, og skoleledelsen har som kommunale embedsmænd 

ansvaret for, at pengene bruges i overensstemmelse med kommunalbestyrelsens 

budgetramme, og det budget, skolebestyrelsen har godkendt. Herning Kommune 

tildeler midler i faste puljer til de forskellige skoler, hvilket betyder, at meget af 

budgettet er fastlagt fra centralt hold. 

Som skolebestyrelsesmedlemmer hæfter man ikke personligt for, om budgettet 

overholdes. 

I løbet af skoleåret orienteres skolebestyrelsen i forhold til skolens økonomi når der 

laves FVR(forventet regnskab). 
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Kim gav også et kort historisk indblik i udvikling i skolens økonomi og de 

tildelingsmodeller, der definerer rammen for, hvordan skolen får tildelt midler. 

Herunder blev incitament strukturen og dens udfordringer beskrevet. 

Slutteligt fortalte Kim om afslutningen af budgetåret 2024 og overgangen til 

budgetåret 2025, hvor den nye tildelingsmodel indføres. 

Kim orienterede også kort om, hvordan økonomien mellem almen og 

specialtilbuddene hænger sammen i Herning Kommune. 

Jesper fortalte herefter om, hvordan bestyrelsens arbejde udfoldede sig under 

høringsprocessen om den nyeste tildelingsmodel. 

6. ”Princip for teknologi i 

undervisningen” 
D 18.45 – 

19.10 

Jesper 

Schrøder 

Bilag 2 

Medarbejderne 

har drøftet 

bilaget. 

Kristoffer præsenterede lærernes feedback fra seneste fællestid. Bestyrelsen 

læste og diskuterede feedbacken og bestyrelsen vil løbende arbejde videre med 

princippet. Elevrådet vil også blive inddraget i dette løbende arbejde. 

7. Medarbejdernes dag D/B 19.10 – 

19.25 

Jesper 

Schrøder 

Idégenerering og 

aftaler 

Afholdes den 4. 

oktober 

Bestyrelsen påtænker ikke at markere medarbejdernes dag i skoleåret 24/25. 

8. ”Skolens Venner” O 19.25 – 

19.35 

Ketty Høj 

Ketty fortæller om 

opstart af 

”Skolens Venner” 

KH orienterede om ”skolens venner” og hvor langt Lundgårdskolen er ift. opstart. 

9.  Overgang fra institution 

til skole 
O 19.35 – 

19.55 

Gitte Brixen 

Gitte fortæller om 

processen på 

Lundgårdskolen 

Udsat til næste møde 
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 Evt.      

 Punkter til kommende 

møde 
    

 


